
 

  

Tarnów, 19 września 2023 r. 

KRM.0003.808.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XC sesji Rady Miejskiej 14 września 2023 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Piotr Górnikiewicz zadał pytania: 

1. Czy pojawiły się nowe plany dotyczące basenu na Górze św. Marcina? Czy pojawili się jacyś 
nowi inwestorzy, którzy chcieliby ten teren zabudować? Czy toczą się jakieś rozmowy nt. tego 
terenu? 

2.  W związku z tym, że zaobserwowano spowolnienie prac przy remoncie na ul. Braci Saków 
radny dopytuje czy są jakieś opóźnienia, przeszkody w tym remoncie? 

3. Czy miasto ma jakieś plany związane z remontami czy wymianą progów zwalniających w 
mieście, które są w fatalnym stanie? 
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